

DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) BUTTSTOCK - DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) 5.56X45 NATO BUTTSTOCK BLACK

DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) BUTTSTOCK Designated Marksman Rifle buttstock. Designed for 5.56 caliber rifles with carbine extension tubes. The DMR stock has comb height and length of pull adjustments for fine tuning of the shooter experience. Shooters looking for a simple tool-less upgrade to their long range rifles love this stock. There are many rifle stocks on the market, but none like this. No change of buffer tube required, will replace any collapsible 6 position mil-spec stock.



Attributes

- Name: DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) 5.56X45 NATO BUTTSTOCK BLACK
- Manufacturer: LMT DEFENSE
- Product no.: 430111540
- Mfr. No.: DMR556
- Color: Black
- Make: AR-15
- Material: Polymer
- Style: Collapsible
- Type: Mil-Spec
- Delivery weight: 0.658kg
- UPC: 815415013657

Item details

Made in USA

US export classification: 0A501.y.1

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [Deutsch: Sicherheitshinweise für den DESIGNATED MARKSMAN RIFLE \(DMR\) BUTTSTOCK](#)
- [English: DESIGNATED MARKSMAN RIFLE \(DMR\) BUTTSTOCK SAFETY INSTRUCTIONS](#)
- [Svenska: Säkerhetsinstruktioner för DESIGNATED MARKSMAN RIFLE \(DMR\) BUTTSTOCK](#)

Sicherheitshinweise für den DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) BUTTSTOCK

Einführung

Willkommen zum Sicherheitshinweis für den DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) BUTTSTOCK von LMT DEFENSE. Dieser Schaft ist speziell für 5,56 mm Gewehre konzipiert und bietet eine einfache, werkzeuglose Möglichkeit zur Anpassung Ihrer Langstreckengewehre. Bitte lesen Sie die folgenden Sicherheitsrichtlinien sorgfältig durch, um sicherzustellen, dass Sie das Produkt sicher und effektiv verwenden.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stellen Sie sicher, dass Sie alle Anweisungen in diesem Handbuch befolgen.
- Verwenden Sie das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck.
- Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und anderen schutzbedürftigen Personen.
- Überprüfen Sie regelmäßig den Zustand des Schaftes auf Beschädigungen oder Abnutzungen.
- Melden Sie unsichere Produkte oder Unfälle den zuständigen Behörden.
- Informieren Sie sich regelmäßig über Rückrufaktionen auf der EU Safety Gate Plattform.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Verwenden Sie den DMRSchaft nur mit kompatiblen 5,56 mm Gewehren.
- Stellen Sie sicher, dass der Schaft korrekt installiert ist, bevor Sie das Gewehr verwenden.
- Achten Sie darauf, dass der Schaft nicht beschädigt ist, bevor Sie ihn verwenden.
- Verwenden Sie den Schaft nicht, wenn Sie ihn unsicher oder defekt finden.
- Vermeiden Sie die Verwendung des Schaftes in extremen Wetterbedingungen, die die Leistung beeinträchtigen könnten.

Anweisungen zur Installation und Verwendung

Installation

1. Entfernen Sie den vorhandenen Schaft von Ihrem Gewehr, falls vorhanden.
2. Setzen Sie den DMRSchaft auf das BufferTube Ihres Gewehrs.
3. Stellen Sie sicher, dass der Schaft vollständig einrastet und sicher sitzt.
4. Überprüfen Sie die Anpassungen der Wangenhöhe und der Länge des Abzugs, um sicherzustellen, dass sie Ihren Bedürfnissen entsprechen.

Verwendung

- Stellen Sie sicher, dass das Gewehr vor der Verwendung entladen ist.
- Überprüfen Sie die Funktionsfähigkeit des Schaftes, bevor Sie das Gewehr abfeuern.
- Passen Sie die Wangenhöhe und die Länge des Abzugs an, um den besten Komfort und die beste Leistung zu gewährleisten.
- Nach der Verwendung reinigen Sie den Schaft und das Gewehr gemäß den Herstelleranweisungen.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie den DMRSchaft gemäß den örtlichen Vorschriften für die Entsorgung von Kunststoffen.
- Stellen Sie sicher, dass der Schaft nicht mehr verwendet werden kann, bevor Sie ihn entsorgen.
- Überprüfen Sie, ob es spezielle Rücknahme oder Recyclingprogramme für Schäfte in Ihrer Nähe gibt.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für weitere Informationen oder Unterstützung zu diesem Produkt wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder den Einzelhändler, bei dem Sie das Produkt erworben haben. Achten Sie darauf, alle relevanten Informationen zur Hand zu haben, wenn Sie Kontakt aufnehmen.

Vielen Dank, dass Sie sich die Zeit genommen haben, diese Sicherheitsrichtlinien zu lesen. Ihre Sicherheit und Zufriedenheit sind uns wichtig.

DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) BUTTSTOCK SAFETY INSTRUCTIONS

Introduction

Thank you for choosing the DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) Buttstock. This guide provides essential safety instructions and guidelines to ensure the safe use of your buttstock. Please read and understand these instructions carefully before installation and use.

General Safety Guidelines

- Always treat your firearm as if it is loaded.
- Ensure that the firearm is pointed in a safe direction at all times.
- Keep your finger off the trigger until you are ready to shoot.
- Store the buttstock and firearm securely when not in use to prevent unauthorized access, especially by children.
- Regularly inspect the buttstock for any signs of wear or damage before use.
- Do not modify the buttstock in any way that could compromise its safety or performance.
- Always wear appropriate eye and ear protection when shooting.
- Be aware of your surroundings and ensure a clear shooting area before firing.

Specific Safety Precautions for Use

- The DMR Buttstock is designed for use with 5.56 caliber rifles. Do not use it with any other caliber without consulting a qualified gunsmith.
- Ensure that the buttstock is properly secured to the rifle before use.
- Do not exceed the recommended length of pull adjustments, as this may affect the stability and handling of the rifle.
- Avoid using the buttstock in extreme weather conditions, as temperature and moisture can affect the materials.
- If you experience any malfunctions while using the buttstock, cease use immediately and consult a qualified firearms technician.

Instructions for Installation and Usage

Installation

1. **Remove the Existing Stock:** Ensure the firearm is unloaded and remove the existing stock by following the manufacturer's instructions.
2. **Attach the DMR Buttstock:** Slide the DMR Buttstock onto the buffer tube of the rifle. Ensure it is securely attached and locked into place.
3. **Adjust Length of Pull:** Adjust the length of pull to your preference by following the adjustment mechanism provided on the buttstock.
4. **Check Stability:** Ensure that the buttstock is stable and does not wobble. If it does, recheck the installation process.

Usage

- Before shooting, ensure that the rifle is in a safe position and that all safety measures are in place.
- Adjust the comb height for optimal cheek weld and comfort during aiming.
- Practice proper shooting techniques to maximize the performance of the buttstock.
- After use, clean and inspect the buttstock to maintain its condition.

Disposal Instructions

- Dispose of the DMR Buttstock in accordance with local regulations.
- If the buttstock is damaged beyond repair, do not attempt to fix it. Instead, follow your local waste management guidelines for disposal of polymer materials.

Contact Information for Further Support

For any inquiries related to safety, maintenance, or other concerns regarding the DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) Buttstock, please refer to the contact information provided by the manufacturer.

By following these safety instructions, you contribute to a safer shooting experience for yourself and others. Thank you for your attention to these important guidelines.

Säkerhetsinstruktioner för DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) BUTTSTOCK

Introduktion

Tack för att du valt DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) BUTTSTOCK från LMT DEFENSE. Denna produkt är utformad för att förbättra din skytteupplevelse med 5.56 kaliber gevär. För att säkerställa säker användning och långvarig prestanda, vänligen läs igenom dessa säkerhetsinstruktioner noggrant.

Allmänna säkerhetsriktlinjer

- Använd alltid produkten enligt tillverkarens instruktioner.
- Kontrollera produkten regelbundet för skador eller slitage.
- Håll produkten utom räckhåll för barn och andra sårbara grupper.
- Rapportera osäkra produkter och olyckor till relevanta myndigheter.
- Håll dig informerad om återkallelser via EU:s Safety Gateplattform.

Specifika säkerhetsåtgärder för användning

- Använd endast DMRbakstycket med kompatibla gevär (AR15).
- Kontrollera att bakstycket är korrekt installerat innan användning.
- Justera kolvhöjd och längd på draget i enlighet med dina personliga preferenser och säkerhetsstandarder.
- Använd alltid skyddsglasögon och hörselskydd när du skjuter.
- Undvik att rikta vapnet mot dig själv eller andra när du hanterar det.

Instruktioner för installation och användning

1. Installation av DMRbakstycket:

- Ta bort det befintliga bakstycket från ditt gevär genom att lossa skruvarna.
- Placera DMRbakstycket på buffertuben.
- Fäst bakstycket med skruvarna enligt tillverkarens specifikationer.
- Kontrollera att bakstycket sitter ordentligt innan du använder geväret.

2. Användning av DMRbakstycket:

- Justera kolvhöjd och längd på draget för att passa din kroppstyp och skytteposition.
- Testa inställningarna innan du går ut för att skjuta för att säkerställa att de är bekväma och funktionella.
- Om du upplever obehag eller problem under användning, stoppa omedelbart och kontrollera installationen.

Avfallshanteringsinstruktioner

- Avlägsna och kassera DMRbakstycket på ett miljövänligt sätt.
- Följ lokala föreskrifter för avfallshantering av plastprodukter.
- Kontakta din lokala avfallshanteringsmyndighet för information om hur du korrekt kan återvinna eller kassera produkten.

Kontaktinformation för vidare support

För frågor eller ytterligare support, vänligen kontakta den lokala återförsäljaren eller tillverkaren. Det är viktigt att ha en EUbaserad kontakt för säkerhetsfrågor relaterade till produkten.

Genom att följa dessa säkerhetsinstruktioner kan du säkerställa att din användning av DESIGNATED MARKSMAN RIFLE (DMR) BUTTSTOCK är säker och effektiv. Tack för att du bidrar till en tryggare skytteupplevelse!